

《单词百科:thereafter是什么意思?thereafter怎么发音?thereafter的解释和用法》

英语单词thereafter是什么意思?thereafter怎么读?thereafter怎么发音?简答网为您整理了thereafter的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thereafter怎么读

thereafter的读音:[, ð e ə r ' ɑ : f t ə (r)]

thereafter的意思

1、adv.此后, 在那之后;〈罕〉据此;

thereafter的近义词

1、after that 然后;此后;

2、afterward adv.以后, 过后;

3、 **afterwards** adv.然后, 后来地;以后;之后;继;

4、 **from then on** 从(那)时起;

5、 **later** adv.以后, 过后;后来;随后;其后 ; 较晚地;(年轻人告别时用的)再见

thereafter的双语例句

1、 The parent species may survive indefinitely thereafter, or it may become extinct.

以后本家物种也许能继续存在, 也许会灭绝,说不准.

2、 He continued to appear in the office with unfailing regularity thereafter.

从那以后他照常出现在办公室, 风雨无阻。

3、 But as to what happened thereafter , that will be disclosed in the ensuing chapter.

欲知后事如何, 且听下回分解.

4、 Please tell the dockers to handle smoothly hereafter thereafter .

请告诉工人从现在起平稳操作.

5、 It was the only time she had ever discouraged him from dangerous activities and she regretted it thereafter.

那是她唯一一次劝他不要参加危险活动, 说完以后她就后悔了。

6、 Thereafter, the digestion was not really good.

自从那时起, 消化便已失常.

7、 Objective To screen the principal transmission vector of epidemic encephalitis B (Thereafter encephalitis B in brief).

目的筛选流行性乙型脑炎 (简称乙脑) 的主要蚊虫传播媒介.

8、 Reverse and wear with specks facing inwards thereafter.

一周后,穿时将上衣反转,矿物质微粒面向内.

9、 Yuan died shortly thereafter and his regime was overthrown.

不久袁世凯身死,洪宪帝制被废.

10、 Thereafter plants operate at considerable profit for the remainder of the contracted term.

此后,工厂的运营利润相当可观.

11、 Carrie went on , leading much this same life for six months thereafter or more.

在这以后的六个多月里,嘉莉照旧这样生活着.

12、 No more was heard of the matter thereafter.

其事遂寝.

13、 The man turned out to be a handsome prince, they lived happily thereafter.

原来那位老人加其实是一位英俊的王子,从此他们过上了幸福快乐的生活.

14、 She married at 17 and gave birth to her first child shortly thereafter.

她17岁结婚,之后不久便生了第一个孩子。

15、 Thereafter he never called again.

之后他再也没有打过电话.

16、 Thereafter open heart surgery was undertaken.

之后病人接受了开心手术矫正.

17、 Such changes are unlikely as long as Fidel lives, and are not inevitable thereafter.

这些变革在菲德尔在位时都是不可能的,而在这之后也并非必然.

18、 A son was born within the year, and shortly thereafter the couple separated.

同年,两人的孩子降生了,但不久之后两人分开了.

以上是简答网为您整理的thereafter怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于thereafter

的用法、thereafter的释义、t

hereafter的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thereafter>

